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Borsa Başkanımız Murat Kaya,  Gıda Tarım ve Hayvancılık Bakan Yardımcısı Kutbettin 

Arzu’ya bölgemizde hasat sezonu başlayan buğdayın rekolte ve kalitesi üzerine üretici lehine 

alınmasında yarar olacağı düşüncelerini bildirdi. 

Başkan Murat Kaya, Sayın Kutbettin Arzu’ya bölgemizde başlayan buğday hasat sezonunda bu 

yıl hava koşullarının olumlu geçmiş olmasından ötürü geçen yıla nazaran % 30-35 daha fazla 

buğday rekoltesi sağlanacağından bahsetti. 

Konuşmasına devam eden Başkan Murat Kaya “ Buğday ürününde bu yıl Ülke genelinde yüksek 

rekolte ve kaliteli buğday üretimi beklenmektedir. Bölgemizde hasadı başlayan buğdaylar verim 

ve kalite açısından yüksek değerlere sahip. Uluslararası piyasalarda buğdayda yaşanan fiyat 

dalgalanmalarından hareketle ve buğday ithalatının devam etmesinden spekülatif fiyat 

hareketleri üreticilerimizi olumsuz etkilemektedir. Yerli malı  üretimi ile ulusal stok seviyesinin 

daha da güçlendirilmesi, hem de dünya piyasalarında yaşanan ve gelecek dönemde 

yaşanabilecek yeni dalgalanmalardan yurtiçi piyasaların korunması amacıyla hasadı devam 

edecek buğdayın üreticisinin kazanması amacıyla Toprak Mahsulleri Ofisinin erken 

müdahalesini geciktirmeden yapması ve buğday fiyatlarını açıklaması gerekmektedir. 

TMO tarafından açıklanacak fiyat, piyasaları dengeleyeceği gibi buğday üreticisi de endişe 

duymadan ürünü satabilecektir. Bu konuda erken alınacak kararlar ile üretici ve tüccarın, üretim 

sürecinde ekonomiye katacağı katma değeri daha yüksek tutacağı kanaatindeyiz.” Diye konuştu. 

 



 

TÜİK verilerine göre, ülkemizde 2013 yılında 22 

milyon ton buğday, 118 bin ton tritikale; 2014 

yılında 19 milyon ton buğday, 110 bin ton tritikale 

üretimi gerçekleşmiştir. Buğday üretimimiz 2013 

yılına oranla , 2014 yılında % 15 azalışla 

gerçekleşmiştir. 

2015 Yılı hasat sezonuna yaklaştığımız şu günlerde 

Uluslararası Hububat Konseyinin (IGC) uluslararası 

tahminlerine göre, dünya buğday üretimi 1 Temmuz 

2014-30 Haziran 2015'te, bir önceki döneme kıyasla 

5 milyon ton artarak 718 milyon tona ulaşacağı 

tahmin edilmektedir. Bu tahmin küresel buğday 

üretiminin, Avrupa Birliği (AB) ülkeleri, Rusya, 

Ukrayna, Arjantin, Brezilya, Çin ve Hindistan'daki 

yüksek verimlerin etkisiyle yüzde 1 civarında 

artacağının işaretidir. Bu noktada dikkat çeken 

ülkelerden Kazakistan, Kanada, ABD, İran, Türkiye 

ve Avustralya'nın üretimlerinde azalma beklentisi 

olsa da buna karşın Dünya buğday hasat alanı da 

yüzde 1 artışla 222,9 milyon hektara ulaşacağı 

tahminleri doğrular durumdadır. 

Ancak dünya buğday tüketiminin de  geçen seneye 

kıyasla yüzde 1,9 artacağı IGC'nin raporunda şu 

şekilde ifade edilmiştir. ”Buğdayın yem olarak 

küresel kullanımı yüzde 5,6 artışla 139 milyon ton 

düzeyinde öngörülüyor. Buğdayın insan gıdası 

olarak doğrudan kullanımı ise yüzde 1,5 

yükselmeyle 484 milyon ton olarak tahmin ediliyor. 

Endüstriyel kullanımının da yüzde 4,5 artması ve 19 

milyon tona ulaşması bekleniyor."  

Bu arada dikkate alınması gereken ülke Rusya’nın 

buğday stoklarını korumak amacıyla ihracata 

getirdiği kısıtlamalar dünya tahıl piyasasını olumsuz 

etkilemektedir. Dünya piyasalarının etkilendiği bir 

ortamda yılda yaklaşık 4 milyon ton buğday ithal 

eden Türkiye’nin de olumsuz 

etkilenmesibeklenmektedir. Dünya buğday 

üretiminde en önemli ülkelerden biri olan Rusya’nın 

yıllık üretimi ortalama 55-60 milyon ton 

seviyelerinde. İhracatı ise 17 milyon ton düzeyinde. 

Dünya buğday ihracatındaki payı yüzde 10’un 

üzerinde. Bu nedenle Rusya’nın buğday 

ihracatındaki alacağı kararlar piyasalarda küçük 

dalgalanmalar yaratabilir.  

Rusya 2008 yılında da kuraklık nedeniyle buğday 

ihracatına kısıtlama getirmiş ve Türkiye’de de fi 

yatlar yükseldiği için un sanayi olumsuz 

etkilenmişti. Türkiye, bu buğdayı da sadece 

Rusya’dan almıyor. Kazakistan, Ukrayna ve daha bir 

çok ülkeden alıyor. Ayrıca, TMO’da ve özel 

sektörün stoklarında hazır olan ekmeklik yeni 

mahsul çıkana kadar yeter miktardadır. Avrupa’nın 

da buğday stokları oldukça iyi durumda olduğu 

gözükmektedir

. 

http://www.tarsusticaretborsasi.com/DOSYALAR/pdf/2015%20BUGDAY%20RAPOR.pdf 

http://www.tarsusticaretborsasi.com/DOSYALAR/pdf/2015%20BUGDAY%20RAPOR.pdf


 

Borsamız Başkanı Murat Kaya, Tarsus’u ziyarete gelen Mersin Valisi Özdemir Çakacak’a Borsamızı ziyaretinde 

yeni hizmet alanımızı gezdirerek, Borsamız Pazar yeri ve Satış Salonu hakkında bilgi verdi. 

Tarsus Kaymakamı Hasan Göç, Tarsus Belediye Başkanı Şevket Can, Meclis Başkanımız Tevfik Başarır, Meclis 

Üyelerimiz ve TAKİK Üyeleri ile ilk olarak Borsamız yeni Pazar yerini gezdiren Başkan Murat Kaya, Valimize 

sezonun ilk hasat edilen buğdayını da Pazar yerinde göstermiş oldu. Soğuk Hava depolarımızı inceleyen Valimiz 

yatırımın Kentimize hayırlı olmasını diledi. Daha sonra Satış Salonunu gören Vali Çakacak elektronik satış 

sistemi hakkında bilgilendirildi. Akıllı telefonla örnek satış demosu ise Valimizce hayranlıkla izlendi. 

Başkanlık katında çay içip, sohbet eden Valimiz Borsamızın yatırımlarının yerinde ve kentin ekonomik 

gelişimine katacağı katma değerin kıymetinden bahsederek, Tarsus’un kadim bir şehir olduğunu ve eşsiz 

güzelliklere sahip olduğundan bahsetti. Her fırsatta tekrar Tarsus’a gelerek, ziyaretlerine devam edeceğini de 

söyledi. 

Başkan Murat Kaya, Vali Özdemir Çakacak’ın Borsamıza gelmesinden dolayı mutlu olduğunu ifade ederek, 

ziyaretinden dolayı teşekkür etti. Başkan Murat Kaya, kentimizin sosyo ekonomik, kültürel ve dinamik bir 

yapıya sahip olması için taşın altına ellerimizi koyup, elimizden gelen her şeyi yapacağız diyerek mülki ve  yerel 

kurumlarla ve STK’larla birlikte uyum içinde çalışmaktan mutlu olduklarını da ifade etti. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

TAKİK tarafından organize edilen, Borsamız evsahipliğin de 

gerçekleştirilen 

"Milletvekili Adayları 

Tarsusla Buluşuyor " 

konulu toplantılarının 

ikincisi Milliyetçi 

Hareket Partisi İl 

Milletvekili Adayları 

Oktay Öztürk, Baki 

Şimşek ve Tolga 

Arslan’ın katılımı ile 

gerçekleşti. 

TAKİK üyesi oda başkanlarının katıldığı ve üyelerinin de iştirak ettiği 

toplantıda MHP Mersin İl Milletvekili Adayları ile Mersin Büyükşehir 

Belediye Başkanı Burhanettin Kocamaz, Tarsus Belediye Başkanı 

Şevket Can, MHP İl ve İlçe Başkanlarının katılımında gerçekleşen 

toplantıda milletvekili adaylarına TAKİK Üyelerince Birlik ve 

Beraberlik mesajı verildi. 

Başkan Murat Kaya’nın açılış konuşmasında üzerine dikkatle değindiği 

Tarsus’a Üniversite kurulması ve tarımsal ürünlerin sanayileştirilmesi 

yönünde yatırımların desteklenmesi mesajında seçilecek 

milletvekillerinin senatoda Tarsus’un takipçisi ve sahiplenilmesini istedi. 

Konuşmasına "Bizler, kim 

seçilirse seçilsin şeffaf , adil, , 

vizyonu geniş, yenilikçi, 

topluma  babanın evladına 

davrandığı gibi davranan , 

halkın sağduyusunu hissederek, 

bu hisse uygun davranış 

gösteren, Tarsuslu ile 

kucaklaşan vekiller istiyoruz. 

Tarsusluya durmak yok. Bugün 

Tarsusluların birlik olma 

zamanıdır. Bugün TARSUS 

olma zamanıdır. “ diyerek 

devam etti. 

Sırasıyla konuşmalarını yapan 

milletvekili adaylarının seçim ve 

kararlılık mesajları ardından 

Büyükşehir Belediye Başkanı ve 

Tarsus Belediye Başkanı da 

genel seçimlere az bir süre 

kaldığını, seçimin Ülkemize 

hayırlı olması temennisinde 

bulundular.

. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

TAKİK tarafından organize 

edilen, Borsamız ev sahipliğin 

de gerçekleştirilen "Milletvekili 

Adayları Tarsus’la Buluşuyor " 

konulu toplantılarının sonuncusu 

Cumhuriyet Halk Partisi İl 

Milletvekili 

Vahap Seçer, 

Milletvekili 

Adayları Fikri 

Sağlar, Serdal 

Kuyucuoğlu, Dr. 

Hüseyin Çamak, 

Nevin Zaimoğlu, 

Semra Kabasakal 

ve Sibel Gazi 

Tabel’in katılımı 

ile gerçekleşti. 

TAKİK üyesi 

oda 

başkanlarının 

katıldığı ve üyelerinin de iştirak 

ettiği toplantıda CHP Mersin İl 

Milletvekili Adayları ile Mersin 

CHP İl Başkanı Abdullah 

Özyiğt, CHP İl Genel Sekreteri 

Ali Batmaz, İlçe Başkanı Ali İlk ve misafirlerin katılımında gerçekleşen 

toplantıda milletvekili adayları yaklaşan genel seçim öncesi seçim 

projelerinin TAKİK Üyelerine anlattılar.  

Başkan Murat Kaya” TAKİK üyeleri olarak bizler sizlerin seçim öncesi 

Mersin ve Tarsus için hedeflen projelerinizi ve CHP’nin seçim sonrası 

kentimize olan duyarlılığını, samimiyetini bizlerle paylaşmanızı 

istiyoruz. Topluma yönelik bazı hizmetleri TAKİK olarak yerine 

getirilebilmeyi 

amaçladığımız bu 

toplantılarda 

kitleleri etkileyen 

ortak sorunlarımızı 

dile getiriyoruz. 

Kendi gücünün 

farkında olan sivil 

toplum var oldukça 

Sivil toplumun 

aktif rolü 

artacaktır. Halk 

örgütlenmeden ve 

yerel meselelerde 

söz sahibi 

olmadan, 

yönetimde, 

siyasette ağırlığını koymadan kentimizin kalkınma ve gelişme 

sağlamasından bahsedemeyiz. Bu noktada; biz kentimizin daha fazlasını 

hak ettiğini düşünüyoruz. Tarsus, ihtiyacı olan ilgiyi beklemektedir. Ne 

yazık ki; her siyasi dönemde  Tarsus unutulmuştur. Tarsus’u 

unutmayınız” mesajını verdi.

. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

TOBB’NİN 71. GENEL KURUL TOPLANTISI YAPILDI 

 

 

 

 

 

TOBB’un 71’inci Mali Genel Kurulu TOBB Başkanı M. Rifat Hisacıklıoğ’nun açılış konuşmasıyla; Başbakan 

Ahmet Davutoğlu, CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu, MHP Grup Başkan Vekili Oktay Vural ve TOBB 

delegelerinin katılımıyla gerçekleştirildi. 

Genel Kurul toplantısında Borsamız Yönetim Kurulu Başkanı Murat Kaya, Meclis Başkanı Tevfik Başarır, 

TOBB Delegeleri İsmail Hakkı Ekincioğlu, Refik Zaman ve Mahmut Soysal hazır bulundular. 

Genel Kurul açılış konuşmasını yapan TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, iş dünyasının yeni bir büyüme 

hikayesi yazmak istediğini bunun için de siyasilerden yeni yapısal reformların elbirliğiyle ve hızla hayata 

geçirilmesini istediklerini vurguladı. 

Hisarcıklıoğlu, “2015 seçimleri Türkiye’nin yeniden ayağa kalkması için milat olmalı. Haziran’dan sonra 

önümüzde seçimsiz bir 4 yıl var. Bu fırsatı mutlaka değerlendirmeliyiz. Bu dönem sert tartışmaların geride 

kaldığı, güçlü reformların dönemi olmalı. Daha özgür ve daha zengin Türkiye için adımlarımızı 

hızlandırmalıyız” dedi. 

Konuşmaların ardından, komisyonların 1 Ocak-31 Aralık 2014 bütçe dönemi harcamaları ve kesin hesapları ile 1 

Ocak-31 Aralık 2016 dönemi bütçe teklifleri onaylandı. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Tarsus Ticaret Borsası  

Elektronik Satış Salonu  

Hasat Sezonu ile Hizmete Başlıyor 
 

 

 

 

 

 

 

 

Muhtarlarımıza Borsamız satış salonunun tanıtımı ve işleyişi anlatıldı. 

Muhtarlar Derneği Başkanı Mustafa Naci Güllü ile beraberinde bulunan 

heyete Başkanımız Satış Salonumuzun işleyişini, amacını ve tanıtımını 

anlattı. 

Başkan Murat Kaya ;” Bundan 30-40 sene önce Tarsus Pazar yerinde yapılan 

alım satımın bugün çağa uygun olarak işlevini sürdürecek olan Borsa 

Elektronik Satış Salonumuz tüccarımızı, sanayicimizi ve üreticimizi bir araya 

getirerek  bölgesel ve küresel ticarete de büyük ölçüde katlı sağlayacak bir 

donanımla yeni hasat sezonunda hizmete girecek. Dünya ekonomisinde söz 

sahibi ülkelerde, ticarete konu olan malların büyük çoğunluğu elektronik 

ortamda alınıp satılmaktadır. Gelişimin ve değişimin gerisinde kalmayan 

Borsamız geleceği planlama gayreti ile Bölgenin tarımsal kalkınmasında 

önemli rol oynayacak bu hizmeti ile , iyi ve kaliteli ürün yetiştiren 

üreticimizin değerinde ürününü satmasına olanak sağlayacaktır. İyi ve kaliteli 

ürün yetiştirmek demek ise daha yüksek verim almak demektir. Yüksek verim ise ithalatta dışa bağımlılığımızın 

azalması demektir. Üretici iyi para kazanacak demektir. Üretici peşin para ile malını satacak demektir. Yılda 4-5 

milyon ton buğday ithalat ediyoruz. Bu para ülkemizde kalacak demektir. 

 

Satış salonumuz da işleyiş açışından Türkiye de bir ilkte uygulanacaktır. Alıcının illa da satış salonuna gelmesi 

gerekmemektedir. Şehir dışında ise, veya ofisinden de seans saatlerine kendisine verilecek şifre ile katılımcı 

olabilecek, mal alıp satabilecektir. Üreticimizin sayesinde biz bu işleyişi çalıştıracağız, geliştireceğiz. Borsamızın 

gerçekleştirdiği, ÇKA ile birlikte yürüttüğü 350 bin TL’sına mal olan Elektronik Satış Sistemi ve satış 

salonumuz, satış işlemlerine güvenlik, hız ve standart getirerek, daha güvenilir, daha tarafsız ve daha rekabetçi 

ortamda anlık ürünlerin reel fiyattan alınıp satılmasına imkan verecek, böylece sanayicimiz, tüccarımız, 

üreticimiz ve dolayısıyla ülkemiz kazançlı çıkacaktır. " diye konuştu. 

 

 



 

EKONOMİ SOHBETLERİ PROGRAMI 

MERSİN – TARSUS OSB 

KONFERANS SALONUNDA YAPILDI 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mersin ve Tarsus Ticaret ve 

Sanayi Odaları ile Tarsus 

Ticaret Borsası ve Mersin-

Tarsus Organize Sanayi Bölgesi 

işbirliğinde düzenlenen 

“EKONOMİ SOHBETLERİ” 

programına Mersin ve 

Tarsus’tan katılım ve ilgi 

yüksekti. Ekonominin  

konjektürel yapısı, dövizde 

yaşanan kararsızlık, Akdeniz ve 

Ortadoğu Ülkelerinin ticari 

yaşantısı ile yeni ekonomi 

koridorları yaratılması ile ilgili 

sohbet tarzı konferansta 

Ekonomi Ve Döviz Kurlarındaki 

Gelişmeler Konusunda Prof. Dr. 

Sadi Uzunoğlu ( Trakya 

Üniversitesi) ,Ortadoğu Ve 

Akdeniz Çanağındaki 

Gelişmeler Konusunda Doç.Dr. 

Burak Bilgehan Özpek (Tobb 

ETÜ) ve Türkiye’nin Yeni 

Ekonomi Koridorları 

Konusunda Prof. Dr. İsmail 

Tuncer ( Mersin Üniversitesi ) 

konuşmalarını ve önerilerini 

paylaştılar

. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

MAYIS AYI HİK VE MECLİS TOPLANTIMIZ YAPILDI 
 

Tarsus Ticaret Borsası Mayıs ayı Meclis toplantısı gerçekleştirildi. Toplantıya; Meclis Başkanlık Divanı, 

Yönetim Kurulu ve Meclis üyeleri katıldı. Toplantı’ nın açılış konuşmasını yapan Meclis Başkanı Tevfik Başarır 

" Başlayan yeni sezon buğday hasadının bölgemize, Ülkemize, üretici ve tüccarımıza hayırlı olması temennisinde 

bulundu. 

 

Meclis toplantısı öncesi toplanan ve Nisan ayı geçici mizanı ile 

muhasebe fiş ve evraklarını tetekik eden Hesapları inceleme komisyonu 

gelir gider ve bütçe üzerine yaptıkları tetkik ve inceleme sonuçlarını 

meclis üyelerimize aktardı. Gündemde yer alan maddelerin tek tek 

okunarak kabul edilmesi 

ve onaylanmasının 

ardından Yönetim 

Kurulu İzahatlarını ve 

faaliyetlerini Meclis 

Üyelerine aktarmak için 

Yönetim Kurulu Başkan 

yardımcı Kemal Süheyl 

Batmaz ay içinde 

yapılan faaliyetlerimizi, 

davet, misafir, ziyaretler 

ve toplantılar hakkında 

varılan sonuçları 

aktardı. Konuşmasında 

2. düzenlenmekte olan İŞKUR işbirliğinde yapılan girişimcilik 

kurslarımıza başvurular tamamlanmış ve KOSGEB desteklerinden 

faydalanarak yeni işyeri açmak isteyen girişimcilerimizi yönelik 

Uygulamalı Girişimcilik kursu borsamızda kendi personelimiz 

eğitmenliğinde 25 mayısta başladığını bu tür girişimcilik kurslarımızın 

devam edeceğine de değindi. Ayrıca ÇKA 'na mali destek programı 

kapsamında "Katma Değer Yaratacak Gıda Ürünleri Dış Pazar Araştırma 

Birimi Tarsus Tarımına Yeni Kapılar Açıyor” başlığında yeni proje 

başvurumuz hakkında bilgilendirme yaptı. Borsamızca hazırlanan 

2015/2016 yılı Buğday Üretim 

Beklentisi raporunun 

tamamlanarak tüm üyelerimize 

dağıtımının yapıldığından 

bahseden Başkan Yardımcımız 

Batmaz; "Borsamız elektronik 

alım satım satış salonun hizmete 

hazır olduğu ve bugün yapılan 

yönetim kurulu toplantımızda 

salı günleri saat 10:30 - 12:00 

saatleri arasında hizmet 

vereceğini, gerek duyulduğunda 

hafta içi günlerde de hizmete 

devam edeceğini , üretici ve 

üyelerimize hayırlı olması 

temennisinde de bulundu. 

Yönetim Kurulu Üyesi Ramazan 

Hıdıroğlu ise yeni hububat 

pazarının inşaat işleri ile ilgili 

geline son nokta hakkında 

meclis üyelerimiz bilgilendirdi. 

Mayıs ayı meclis toplantısı 

Başkan Başarır'ın bir sonraki 

toplantı tarihini hatırlatması 

ardından sonra erdi. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Başkanımız Murat Kaya ve beraberinde Tarsus Kalkınma ve İşbirliği Konseyi (TAKİK) Yönetici ve üyelerinin 

de katıldığı Ulaştırma, Denizcilik  ve Haberleşme  eski Bakanı Lütfi Elvan’ın kahvaltılı toplantısında Tarsus ile 

ilgili sorunları ve önerilerini dinledi. 

 

TAKİK Başkanı, Başkanımız Murat Kaya hazırladığı dosyayı sunarak, dosya içeriği hakkında sözlü bilgiler 

verdi.Başkan Murat Kaya; “Sayın Bakanım,Tarsus, kaderine terk edilmiş bir şehir olarak karşınızdadır. Bundan 

40 – 50 sene önce Mersin’den daha yoğun nüfusa ve gelişmişliğe sahip Tarsus, bugün göç yüzünden, kapanan 

fabrikaları yüzünden, istihdam sağlayacak yerleri kalmamasından ve bunlara sebep yaklaşımların Tarsus 

aleyhinde cereyan etmesinden ötürü, ölü toprağı serpilmiş bir şehir durumundadır. 

 

Çukurova bölgesinin merkezinde; coğrafi önemi, nüfusu, eğitim geleneği, tarihi ve turistik özellikleri, sahil bandı 

projesi, havaalanı, lojistik merkezi ile ülkemizin gelecek vaat eden cazibe merkezlerinden birisi olacak Kentimiz, 

Hükümetimizce desteklenecek bu projeler ile Cumhuriyetimizin 100. yılı olan 2023’de tamamlandığında Tarsus 

her yönüyle bir dünya kenti olacaktır. 

 

Tarsus kalkınmanın temel dinamikleri olan tarım, sanayi ve turizm gibi her biri bir kenti tek başına taşıyabilecek 

olan bu dinamiklerin hepsinde iddialı bir kenttir. Tarsus büyük bir geleceğe yol aldı. Bu büyük geleceğin 

zemininin hazırlanması gerekiyor. “ diyerek özetle Tarsus’a Devlet Üniversitesi Kurulması , Tarsusta Tarımın Ve 

Tarım Ürünlerinin İç Ve Dış Pazarlardaki Konumunun Belirleneceği Gıda İhtisas OSB Kurulması, Ashab-ı Kehf 

Yolunun Otobana Bağlanması, Adana – Tarsus – Mersin Bağlantı Yolları ve Tarsus –Tuzla geçiş yolunun 

rehabilite edilmesi konularında Tarsus’un sorunlarına değindi. 

 



 

SÜRÜ YÖNETİMİ ELEMANI BENİM PROJESİ 

KURSİYERLERİ SERTİFİKALARINI ALDI 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kırsal alanda sürü yönetimi 

elemanlığını daha cazibeli bir 

meslek haline getirmeyi 

amaçlayan proje kapsamında 

düzenlenen sertifika töreninde 

kursu başarıyla bitiren sürü 

yönetim elemanlarına 

sertifikalarını takdim eden 

Başkan Murat Kaya, proje ile 

hayvancılık yetiştiriciliğinin 

daha bilinçli ve kaliteli 

yollarla yapılacağına işaret 

ederek küçükbaş hayvanların 

beslenmesi, bakımının 

yapılabilmesi, çoğaltılması 

konularında daha hakim 

kalifiye istihdamının 

yaratıldığını belirtti.Sertifika 

sahiplerine başarılar diledi

. 

 



 

BORSA PERSONELLERİNİN HUZUREVİ ZİYARETİ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kısa bir süre önce tadilat ve bakım onarımı nedeniyle Borsamızın eski binasına geçici olarak taşınan huzurevi 

sakinleri Borsamız personelleri tarafından ziyaret edildi. 

 

Tarsus Huzurevi Tarsus ilçemizde bulunan bakıma muhtaç yaşlılarımızı huzurlu bir ortamda korumak ve 

bakmak, sosyal ve psikolojik ihtiyaçlarını karşılamak amacıyla 2011 yılından itibaren hizmet vermektedir. 

Huzurevi ziyaretimizde bakıma muhtaç yaşlılarımız ziyaret edilerek sohbette bulunduk. Ayrıca personellerimiz 

yarım elma, gönül alma niyetinde hediyelerimizi takdim ettik. Ziyaretimiz huzurevi sakinlerini fazlasıyla 

memnun etti. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

BORSA PERSONELİ MEVZUAT EĞİTİMİNDE 

 

 

 

 

 

 

 
 

Borsamız personellerinin 

2015 eğitim planı içinde yer 

alan Mevzuat Eğitimleri 

Borsamızda yapıldı.Borsa 

Personellerine; borsamız 

konferans salonunda Kayıt 

Ücreti İle Yıllık Aidat 

Yönetmeliği , Ticaret 

Borsalarına Tabi Maddeler 

Ve Bu Maddelerin Alım 

Veya Satımlarının Tescili 

Hakkında Yönetmelik, 

Borsa Muamelat 

Yönetmeliği, Bütçe Ve 

Muhasebe Yönetmeliği ile 

5174 Sayılı Kanunun 76. 

maddesi ile personellerin 

mali ve sosyal hakları, izin, 

ücret konularında Genel 

Sekreterlikçe bilgilendirme 

yapıldı
. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

BAŞKANIMIZ’IN ÖNEMLİ GÜN VE HAFTA MESAJLARI 
Başkanımızın 19 Mayıs Atatürk'ü Anma, Gençlik ve Spor Bayramı Mesajı 

Güzel Ülkemin Gençleri; bu Ülkenin ilim irfan ehli 

gencecik bir ordu ile gencecik bir kumandanın 

önderliğinde kurulduğunu asla unutmamalıyız. Bu 

nedenledir ki; Ülkemde genç olmakla, dünyanın 

herhangi bir ülkesinde genç olmak aynı şey değildir.  

 

Bugün bizlere düşen görev, ufku gören, 

Milletimizin tek yürek ve tek bilek olarak esaret 

zincirini kabul edemeyeceğini haykıracak 

gençlerimizi en iyi şekilde yetiştirerek kişilikli ve 

özverili kuşaklar olarak yarınlara hazırlamak , Avrupa’nın en genç nüfuslu ülkesi olarak dinine, diline, kültürüne 

bağlı, özgür ve hür düşünceli, toplumdan, dünyadan haberdar, gelişmelere açık gençler yetiştirmek; bu sayede de 

büyük ülkemizi medeniyetin beşiği haline getirmektir. Bu duygu ve düşüncelerle Gazi Mustafa Kemal 

ATATÜRK başta olmak üzere, Kurtuluş Savaşı'nın tüm kahramanlarını rahmet, saygı ve şükranla anıyor, 

gelişen, büyüyen, güçlü Ülkemin mimarları gençlerimizin ve tüm milletimizin “19 Mayıs Atatürk'ü Anma, 

Gençlik ve Spor Bayramı”nın 96. Yıldönümünü kutlar, selam ve sevgilerimi sunarım. 

 

Başkanımızdan Miraç Kandili Kutlama Mesajı 
Feyiz ve bereketin coştuğu 

mübarek gecelerimizden biri 

olan Miraç Kandili Gecesine 

ulaşacak olmanın huzur ve 

mutluluğunu yaşıyoruz. Miraç, 

hem şahsi hayatımızda hem 

toplumsal hayatımızda varlığın 

özüne ve anlamına bir 

yolculuktur. Allah'a 

yönelmekten, O'nun rızası ve 

aşkı ile bir hayat sürmekten, 

rahmet ve sonsuz merhamet 

kapılarını dualarımızla 

açacağımız bu gece; kendimize 

gelme, kötülük ve çirkinlikten 

kurtulmamıza vesile olacaktır. 

Özünde her türlü fenalıktan 

arınmamıza, aramızdaki sevgi 

ve kardeşlik duygularının 

artmasına, birlik ve 

beraberliğimize vesile olacak 

Miraç Kandilinizi en içten 

dileklerimle tebrik eder, 

saygılarımı sunarım. 

. 

Başkanımızdan Ahilik Haftası Kutlama Mesajı 
Ahilik yalnızca Türk insanının 

değil, bütün dünya toplumlarının 

örnek alması 

gereken bir insanlık 

ve ahlak sistemidir. 

Bu ahlaki felsefe 

esnaf ve 

sanatkârlarımızın, 

ticari 

işletmelerimizin 

ahilik anlayışı 

içinde ahlak ve 

çalışma disiplininin 

yaşatılması, 

yaşanması hem ekonomik 

gelişmemiz hem de 

sosyalleşmemizin yaygınlaşması 

açısından büyük önem 

taşımaktadır.  

 

Ahiler; ahdinde, sözünde ve 

sevgisinde vefalı olmayı, aza 

kanaat edip çoğa şükrederek 

dağıtmayı, insanlar arasında din, 

dil, mezhep, ırk ve renk farkı 

gözetmemeyi ve bunun gibi 

birçok insani değeri bir yaşam 

tarzı olarak benimsemiş 

kimselerdir. Onun 

içindir ki bizler ipek 

yolundan bu güne 

ticarette  eşsiz ve 

görkemli erdemini 

yaşatan, yansıtan 

Ahilik ile gurur 

duyuyoruz.  

 

Bu duygu ve 

düşüncelerle başta 

tüm ticari 

işletmelerimiz, esnaf ve 

sanatkârlarımız olmak üzere tüm 

halkımızın Ahilik Haftası 'nı 

kutlarım

 

 



 

Başkanımızdan Engelliler Haftası Mesajı 
Nüfusun önemli bir bölümünü oluşturan engelli vatandaşlarımızda; tüm diğer bireyler gibi eşit muamele, itibar, 

yaşamlarını bağımsız idame ettirme ve toplumun bir parçası olma gibi haklara sahiptir. 

Engellilik, bir sağlık sorunu değil, sosyal boyutlarıyla hepimizi yakından ilgilendiren sosyal bir konudur. Bu 

nedenle ; hayatın değişik alanlarında, engelli vatandaşlarımızın ihtiyaçlarına göre çeşitli düzenlemelerin 

yapılması, engelli vatandaşlarımızın yaşamsal faaliyetlere ve sosyal hayata katılımının sağlanması noktasında 

yerel yönetimlerin, STK’larının, basın ve yayın organları ile toplumun her kesimindeki bireylerin, destek olması 

gerekmektedir.  

Kendimizi engelli vatandaşlarımız yerine koyarak düşünmeli ve tüm yaşamları boyunca engin bir sevgiyle onlara 

sahip çıkmalıyız. Engelli vatandaşlarımızla ilgili duyarlılık ve farkındalığın 10-16 Mayıs tarihleri arasında daha 

da artması dileğiyle tüm engelli vatandaşlarımıza ve ailelerine sağlıklı ve yaşanılabilir bir dünya diliyor, sevgi ve 

saygılarımı sunuyorum 

Başkanımızın Anneler Günü Mesajı 
Karşılıksız sevginin, 

yaşamımızın her anında bizleri 

terk etmeyen varlığı ve sıcaklığı 

ile bitmek bilmeyen sabrın, 

affediciliğin, fedakârlığın, sevgi 

ve saygının sembolü 

ANNELERİMİZDİR. 

 

Dünyanın en güzel, en temiz ve 

en masum duyguları ile bizleri 

yetiştiren, doğruyu, güzeli, iyiyi 

öğreterek, yönlendirerek 

hayatımızı hazırlayan 

annelerimizdir. 

Dünyanın en yüce ve 

kutsal sorumluluğunu 

tabiatındaki sevgi, 

şefkat ve merhamet 

duygularıyla yerine 

getiren, değeri 

ölçülemeyen, yaşam 

deneyimleriyle bize her zaman yol gösteren, dünyayı ve yaşamı 

sevdiren, geleceğe umutla bakmamızı sağlayan tüm annelerimizin 

Anneler Günü'nü kutluyor, sevgi ve saygılarımı sunuyorum

. 

 

2015 YILI MAYIS AYI PERSONEL TOPLANTISI GERÇEKLEŞTİRİLDİ 
Borsamız Mayıs Ayı Aylık Olağan Personel Toplantısını gerçekleştirdi. Personel BAŞARI HİKAYELERİ 

gündeme alınan konu oldu.Toplantıda: 25.04.2015 tarihli personel toplantı gündemleri hatırlatıldı. 2015 yılı 

Nisan ayı itibari ile Haberleşme Talimatına göre çıkarılan İstatistikleri(Fax-Mail-SMS-Basın Haberleri- Politika 

Temsil-Lobi Faaliyetlerinin Durumu- Gelen Giden Evrak- TOBB Yazışma performansı) değerlendirildi. 

 

Borsamız iyi uygulamaları, Personellerin İş Planlarının değerlendirilmesi, Nisan ayı üye eğitimleri, Nisan ayı üye 

toplantıları, Borsamızın 2015 yılına ait yayınlanan raporlar, Nisan ayında tamamlanan Uygulamalı Girişimcilik 

Eğitimi konularının değerlendirilmesi ile su, 

 

Personelin Muhtelif önerileri konusunda bundan sonra her ay personelin “BAŞARI HİKÂYESİ” konulu gündem 

maddesi eklenmesine ve personellerin ilgili ay içinde başarı hikâyelerinin anlatılması konusu öneriler kısmında 

kabul edildi. Genel sekreterimiz Nisan ayı için başarı hikâyesi sergileyen personellere teşekkür etti. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

4 ÜRÜN 5 BORSA 

VERİLERİ İLE 2014-2015 

DEĞERLENDİRMESİ 

 
Tarsus Ticaret Borsası Çukurova Bölgesinde faaliyet gösteren 5 Borsanın 2014-2015 sezonunda 4 ürün üzerinde 

Müstahsilin Tacire satışlarının genel değerlendirmesini üretim potansiyelini miktarsal ve fiyatsal olarak istatistiki 

çalışmasını tamamlamıştır. Borsamızca yapılan istatistiki rapora ulaşmak için aşağıdaki linki kullanın. 

 

http://tarsusticaretborsasi.com/DOSYALAR/pdf/4U5B.pdf 

 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://tarsusticaretborsasi.com/DOSYALAR/pdf/4U5B.pdf


 
 

 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


